
L’ESTIUEIG – Programa de mà en lectura fàcil

Companyia: Els Pirates Teatre

Dates: del 5 de febrer a l’1 d’abril

De què parla l’espectacle?

L’obra explica la història de dues famílies que volen marxar de vacances. Fer l’estiueig és molt

important per a elles. Volen unes vacances molt luxoses i volen quedar bé davant dels altres. A

partir d’aquí passen situacions divertides i conflictes.

L’espectacle parla de tradicions, modes noves, consumisme i ganes de canvi. Tot s’explica amb

humor, música i un ritme molt viu.

Fitxa artística

• Dramatúrgia: Adrià Aubert i Carla Coll

• Text original: Carlo Goldoni

• Traducció: Júlia Calzada

• Repartiment: Núria Cuyàs, Ricard Farré, Laura Pau i Arnau Puig

• Direcció: Adrià Aubert

• Música: Ariadna Cabiró

• Escenografia: Enric Romaní

• Vestuari: Maria Albadalejo

• Il·luminació: Clàudia Serra

Informació pràctica

Durada: 90 minuts

Idioma: Català

Preus:

17 € de dimarts a divendres

19 € dissabte i diumenge

22 € a taquilla (+1 € gestió)

Horaris:

Dimarts a dissabte: 20 h

Diumenges: 12 h


